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ACTA  DEL CONSELL TERRITORIAL DE CERDANYOLA 

Número sessió: 57

Caràcter: ordinari

Data: 28 de juny de 2022

Hora: 19.00 hores

Lloc: Presencial – Espai Gatassa

Hi assisteixen: 

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

As. Murciana Virgen de las Maravillas (Domingo de la Ossa) Vocal

Grup Municipal PSC (José Antonio Ricis) Vocal

Grup Municipal En Comu Podem (Antonio Ruiz) Vocal

Ciutadà a títol individual (Salvador Herraiz Moya) Vocal

Grup Municipal ERC (Eusebi Vidiella) Vocal

As. Cultural de Cerdanyola (Pedro Barroso) Vocal

Ciutadana a títol individual (Cecília Roncero Nieto) Vocal

Salesians Sant Jordi (Ramon Bosch) Vocal

Ciutadà escollit per la presidència (Juan de Maya) Vocal

AAVV de Cerdanyola (Javier Sánchez del Campo) Vocal

Grup Municipal C’s E.Fonseca Vocal

As. Dones de Cerdanyola (Raquel Fernández) Vocal

Maria Beatriz Delgado Castro Presidenta

Àngels Castillo Campos Secretària 

També assisteixen: 

Nom: Càrrec

Lamin Contech Espai Jove Cerdanyola

Marisol Carrillo Cap Servei d´Equipaments Municipals

Cristina Moratalla

Glòria Ferré

Excusen la seva assistència: 

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

AMPA Camí del Cros -Elida Rodriguez Vocal
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AEE Camí del Cros (Sergi Luque) Vocal

Ass. Promoció Negoci Empresa Mataró – Rosalia Barot Vocal

As. Radio la Voz de Cerdanyola Vocal

Col·lectiu de teatre EPMA  (Antoni Giménez) Vocal

No assisteixen:

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

Ass. de Ciutadans Guineans i Amics del Maresme Vocal

Casa de Andalucía Vocal

Grup Municipal Junts x Mataró Vocal

Parròquia M. Auxiliadora Vocal

C.C.A.Hermandad Ntra. Sra. del Rocío Divina Pastora Vocal

Ciutadà a títol individual (Raúl Yeste) Vocal

AAVV de Cerdanyola (S.LLanto) Vocal

Ass. C. Recreatiu Casal del Barrio (Fco. Carneros) Vocal

Associació Gent Gran Cerdanyola (Juan Flores Crespo) Vocal

Assoc. per la Cultura i la Cohesió Social Mataró Cultural Vocal

Ordre del dia: 

1. Lectura i aprovació, si s’escau,  de la darrera acta del Consell Territorial 

               ordinari del dia 5 d’abril de 2022

2. Informació obres d’adequació i Pla d’usos del local de Passeig Ramon Berenguer III, 72

               per convertir-se en Espai Mataró Connecta

3. Informació del Grup de treball de Residus – Oficialitzar els membres del Grup

4. Respostes a preguntes plantejades per l’AV de Cerdanyola

5. Donar compte del procés de les propostes presentades al Pressupost Participatiu 

6. Sobrevinguts

         7.   Precs i preguntes

19.15.- Comença la reunió del Consell Territorial (CT)
La Presidenta del CT agraeix l'assistència, el temps i la implicació dels assistents en les diferents
accions i projectes.  Dóna la benvinguda i explica que després del primer punt s’informarà de les
activitats d’estiu per a joves i infants.
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Punt 1. Lectura i aprovació, si s’escau, de la darrera acta del Consell Territorial ordinari del
dia 5 d’abril de 2022.

No hi ha cap més esmena i s’aprova per unanimitat.

Punt 2. Informació obres d’adequació i Pla d’usos del local de Passeig Ramon Berenguer III,
72 per convertir-se en Espai Mataró Connecta

Assisteixen per informar la cap del servei d’equipaments municipals Marisol Carrillo; així com la
tècnica de Planificació estratègica Cristina Moratalla. Per temes d’usos es va convidar també a
Glòria Ferré cap de secció de la xarxa d’equipaments.

Comença l’explicació Cristina Moratalla dient que a Cerdanyola es vol fer una oficina que serà el
nou Espai Connecta Cerdanyola. La funcionalitat ve donada per l’interès d’apropar-se a la ciuta-
dania de forma propera utilitzant la telemàtica, que hi haurà punts per ajudar i resoldre problemà-
tiques a aquelles persones que ho necessitin en la seva demanda per fer tràmits. Serà similar al que
ja funciona al centre de la ciutat.

Es presenta un power point, la senyora Marisol Carrillo indica que l’adequació de l’edifici actual
que està situat davant del centre cívic Cerdanyola, serà segons normativa, tant pel que fa a cober-
ta, fusteria, façana, etc.

L’estat actual segons plànol manifesta que hi ha una superfície de 200 mts quadrats i una ocupació
aproximada de 85 persones.

Es farà desaparèixer l’envà que divideix actualment l’espai. El taulell d’atenció serà al final, al
mig d’una distribució de taules seguint la línia de l’espai Mataró Connecta. La superfície construï-
da serà la mateixa.

La licitació es preveu al 4r trimestre del 2022, la durada de l’obra serà de sis mesos i caldrà afegir
la incorporació de subministraments i mobiliari.

Per tant, si tot va be es preveu que entre el tercer quart trimestre del 2023 entri en funcionament.

El power point de la presentació s’enviarà als membres del consell territorial.

Torn de paraules:

El senyor Eusebi pregunta si el mobiliari està inclòs en el pressupost. Se respon que sí.

També afegeix que aquest equipament ve a cobrir el que abans era els baixos de l’ajuntament. I no
s’estranya que hagi preocupació per la funcionalitat.

La senyora Raquel Fernández pregunta on estaran col·locats els dos tòtems d’assistència i indi-
ca que la façana s’embrutirà molt pel tipus de material que s’hi posa.

Marisol Carrillo ensenya on estaran situats els dos tòtems i sobre la façana diu que s’ha buscat
aquest material per la seva resistència i seguretat..

També es pregunta si es posaran plaques solars. En principi no  però s’està estudiant la possibili-
tat.
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El senyor Juan de Maya demana tenir la presentació d’avui per correu. També s’interessa per sa-
ber on s’ubicarà el centre de Documentació Històrica de Cerdanyola.

Li respon Glòria Ferre com a cap de la xec i se li informa que ja s’ha fet una primera reunió amb
representants  de les dues parts  afectades  per tal  de buscar  solucions  conjuntament  que siguin
d’acord amb les necessitats. Que som conscients que s’han de reubicar i que cal fer-ho adequada-
ment.

Així com també s’està buscant espai per aquelles entitats que actualment fan ús de la sala poliva-
lent els caps de setmana.

El senyor Salvador Herraiz proposa que el centre de documentació històrica se situï on hi ha ac-
tualment l’OFIAC. Afegeix que les noves oficines han de funcionar molt be per tal de no donar
mala imatge. Demana que s’autoritzi a atendre a persones que arribin sense cita en cas que no hagi
cap persona pendent d’atendre perquè no s’hagi presentat.

El senyor Pedro Barroso pregunta si hi haurà conserge. Se li respon que no perquè serà un espai
autònom, hi haurà personal en el punt Zero.

També pregunta si s’ha fet un estudi de quantes persones són usuàries de l’ofiac i demana que sur-
tin a la pantalla els projectes que es fan al barri.

Se li explica que les formes d’atendre canvien per afavorir les persones usuàries , que hi haurà la
figura del gestor per ajudar a fer tràmits àgils.

El senyor Domingo de la Ossa manifesta que hi ha tràmits difícils com per exemple un certificat
digital, que alhora és tan necessari avui en dia. Demana que s’informi explícitament de quins trà-
mits s’ha de demanar cita prèvia per ser atesos i quins no. També fa incidència sobre la necessitat
d’atendre a aquelles persones que s’adrecen sense cita i els professionals no tenen ningú per aten-
dre en aquell moment; així com valorar el poder donar més cites tenint en compte que hi ha perso-
nes que a l’hora de la cita no es presenten.

Es vol saber si en el web municipal s’informa realment dels tràmits que es poden fer amb cita prè-
via i dels que no.

Finalment, s’acorda fer una visita a l’ESPAI MATARÓ CONNECTA situat a la Muralla i que ja
està funcionant.

El senyor Eusebi demana simplificar els tràmits administratius, argumenta que la gent gran tenen
dificultats per adaptar-se a les màquines i els crea un problema

Es pregunta si hi haurà wifi i es confirma que se’n disposarà.

S’agraeix l’assistència de les tècniques per la seva explicació i es passa al punt següent.

La presidenta del consell senyora Delgado diu que s’altera el punt de l’ordre del dia per explicar
a continuació les Activitats d’Estiu que s’han programat per a joves i infants des del 27 de juny
fins el dia 2 de setembre.
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Del 27 de juny al 2 de setembre, a excepció de la setmana de les Santes, diferents espais públics i
equipaments municipals ompliran les tardes d’estiu, a partir de les 18 h  d’activitats lúdiques,
socioeducatives, esportives i culturals.

Entre les activitats  gratuïtes i majoritàriament sense inscripció prèvia, destaquem: tallers de
circ, manga, dansa urbana, percussió, jocs tradicionals, Trivial, pinta cares, manualitats, gimcanes,
scape room, inflables gegants, jocs d’aigua, minigolf, ....

La dinamització  a la via pública es durà a terme a: 

 La Plaça Onze de setembre 

 Parc de Cerdanyola 

 Parc de Rocafonda

PATIS OBERTS

Diferents escoles oferiran activitats dirigides a través del servei de Patis oberts: 

 IE Mar Mediterrània 

 Escola Rocafonda 

DINAMITZACIÓ ESPORTIVA

En l’àmbit esportiu, es  dinamitzaran 3 pistes poliesportives on es podran  practicar diferents
modalitats esportives de manera gratuïta: 

 Pista Poliesportiva Remigi Herrero: Bàsquet, futbol sala, handbol, patinatge i dansa. Matins de
10 a 13 h. i tardes de 17,30 a 20,30 h.

 Camp municipal de Futbol de Rocafonda: Bàsquet, futbol, hoquei herba i voleibol. Tardes de
17.30 a 20.30 h.

 Pista Poliesportiva La Llàntia: Garantirà la pràctica esportiva per a tothom. 

Tanmateix,  20  equipaments  esportius  de  la  ciutat  acolliran  els  Campus  Esportius  o
Tecnificacions organitzats per 22 entitats esportives de la ciutat.

I la Piscina municipal ha ampliat les places de cursets intensius de natació, per donar resposta a
la demanda arribant  a les 250.

SERVEIS JUVENILS

Els serveis juvenils de la ciutat organitzaran Casals d’estiu entre el 27 de juny i el 22 de juliol en
horari de matí als 4 Espais Joves de la ciutat  ( Cerdanyola, Rocafonda, Pla d’en Boet i Llàntia).

També ofereixen 2 cursos de premonitor/a d’activitats d’educació en el lleure infantil i juvenil,
gratuït. 
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El laboratori d’energia urbana 0830X, organitza: un curs de producció musical i un curs de rap

ACTIVITATS CULTURALS

Les  biblioteques Pompeu Fabra i Antoni Comas, oferiran:  Empedrat de contes, setmanals i
diferents Bibliolabs.

Pel públic familiar s’han programat diferents actuacions musicals i cinema a la fresca.

I en el marc del Festival Nosaltres s’han programat  cercaviles pels carrers de Rocafonda i
Cerdanyola.

SERVEI DE CONCILIACIÓ FAMILIAR (Cerdanyola- Espai Gatassa)

Es posarà  en marxa  un servei  de ludoteca  infantil,  per  a  nens i  nenes  d’entre 4 i  10 anys,
prioritàriament de famílies monoparentals o sense xarxa de suport familiar que  requereixen
del servei per a conciliar activitats de la vida quotidiana, mentre els infants realitzen activitats
ludicoeducatives.

El  servei  que  serà  gratuït  es  prestarà de dilluns  a divendres  des  del  27 de  juny al  2  de
setembre en horari de matí de 8.30 h a 13.30h a l’Espai Gatassa.

Hi ha previsió que pugui acollir fins a 104 infants setmanalment.

Les  activitats  incloses  al  Programa  “Viu  un  estiu  de  diversió  a  Mataró”,  tenen  un  cost  de
140.086,63€ i compta amb el finançament de la Diputació de Barcelona, mitjançant el programa
Barris i comunitats Motors de transformació social i de la Generalitat de Catalunya a través del
Departament d’Igualtat i Feminismes. 

GAUDIM EN FAMÍLIA (Rocafonda)

Aquesta proposta va dirigida a famílies amb infants de Rocafonda i té com a objectiu treballar el
vincle adults-menors, la dinàmica interna i social de la família i reduir infants i adolescents sols al
carrer.

Algunes de les activitats que es portaran a terme són:
Caminada  fins  a  la  platja,  jocs  familiars  a  l’aire  lliure,  Taller  d’art  familiar,  taller  de  cuina
familiar,  gimcana  als  carrers  del  barri  ,  dinàmiques  teatralitzades  en  família,  lletres,  contes  i
superpoders... 

El programa és del 4 al 15 de juliol, de dilluns a divendres de 10 h a 13 h i es portarà a terme a
diferents espais de Rocafonda.  Requisits:

 Famílies de la zona de Rocafonda-Palau
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 Que els menors no assisteixin a casal d’estiu ni altres activitats programades durant el període
 Compromís de participació per part dels progenitors i entrevista de motivació.
 Límit d’edat mínim de 3 anys per als menors.

El projecte té un cost de 2000€ més la participació de 3 tècnics de serveis socials. La inscripció és
gratuïta i les places són limitades.
Més informació al Centre Cívic Rocafonda (equip Papallona de Serveis Socials)

CASALS D’ESTIU

Enguany l’Ajuntament ha incrementat en 10.000 € la subvenció destinada a casals d’estiu, ,
respecte la de l’any anterior. 

En total,  es repartiran 81.000 € entre  20 entitats de la ciutat,  majoritàriament associacions de
mares i pares d’escoles.

S’han ofert un total de  2.774 places entre infants de segon cicle d’educació infantil, primària i
secundària.

Generalment els casals tindran una durada de 4 setmanes, del 27 de juny al 22 de juliol; un horari
de 9.00 a 13.00 h i de 15.00 a 17.00 h; i oferiran serveis complementaris com menjador i perma-
nències de matí i de tarda. 

Punt 3. Informació del Grup de treball de Residus – Oficialitzar els membres del Grup
El passat dia 5 de maig es va realitzar la primera reunió de la Comissió de Residus amb el regidor
Xesco  Gomar  i  el  Director/a  Projectes  Estratègics senyor  Joan  Campmajó.  Avui  els  seus
representants que són el senyor Javier Sánchez del Campo i el senyor Antonio Ruiz explicaran tot
allò que van parlar en aquella reunió.
Es fa reproducció de l’acta d’aquell dia amb el contingut global:
El senyor Javier Sánchez del Campo   expressa que un dels motius del plec de clàusules és
incrementar la participació ciutadana en el model de la gestió de residus.

Que  s’ha  observat  una  millora  en  quant  a  la  neteja  dels  carrers,  els  contenidors  ja  no  estan
desbordats.

Quan a la recollida comercial s’ha vist que funciona. No obstant, hi ha residus als contenidors.
Ha observat que s’ha incrementat el nombre de contenidors i també considera un encert haver
posat sensors en els contenidors de vidre.

El regidor Gomar explica que s’han fet acords amb la resta de grups polítics i amb veïns a l’hora
de implementar el projecte. Això ajuda a la seva execució.
S’han fet servir instruments pedagògics parlant amb tots els col·lectius.
Ara toca,  un cop tothom està informat,  passar a la sanció dels infractors.  Diu que els centres
educatius han de ser col·laboradors a fer campanyes per fer les coses be.
Fa èmfasi que les propostes que li facin arribar les hi escoltarà.
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Afegeix que posaran càmeres per captar els que venen de fora a llançar residus. Hi ha dos tipus:
les càmeres de la policia local i les càmeres de vigilància a l’àrea de contenidors.
Informa que abans d’acabar l’any 2022 estaran col·locades a Cerdanyola.
Explica que s’han fet dissabtes:
1r carrer València i Sant Juan Bosco
2n Carrer Jaume Recoder i Carrer Cooperativa
3r Camí Ral, Plaça Havana
Properament es farà: Palau/Rocafonda
El regidor afegeix que en el proper contracte s’haurà d’afegir l’aigua ja que la neteja amb aquest
sistema està funcionant be.

El senyor Javier Sánchez del Campo proposa els següents carrers per fer dissabte:
- Carrer Montcada
- Carrer mare de Déu del Corredor
- Plaça Gatassa
- Carrer Marathon, zona entre Rosellon i Estadi

Acaba demanant dissenyar una campanya.

Intervé el senyor Antonio Ruiz demanant incidir en l’educació i el civisme, així com informar
de les sancions.

El  regidor  Gomar explica  que  a  partir  d’ara  es  comença  a  fer  la  recollida  selectiva  a  les
urbanitzacions.
Així  mateix,  que  implantarà  als  barris  la  metodologia  del  centre,  que  consta  de  contenidors
mòbils. Seran contenidors tancats i identificats.  També informa que en el 2025 es crearà la taxa,
de manera que cada família pagarà en relació als residus que generi.

El senyor Javier Sánchez del Campo, en relació a la pedagogia proposa el model de reciclatge
amb recompensa. 
Considera una bona proposta fer campanyes a les escoles.
Alhora indica que falten papereres , sobretot al carrer Rosellón. I proposa passar una llista dels
carrers on falten més papereres, la qual cosa se li accepta.
També pregunta pels vehicles abandonats.

El regidor Gomar respon que la policia ja està actuant sobre en el tema de vehicles abandonats.
Informa que els índex de reciclatge del 2022 estan sobre el 35% i s’espera arribar al 60%  en el
2030.

El senyor Joan Campmajó intervé  dient que en el càlcul establert en els Plecs de Condicions es
preveu que amb els serveis innovadors contemplats en aquest contracte s’arribarà  a un 42% de
reciclatge al  final del contracte.  Tot i  que,  amb la recollida mòbil  amb contenidors tancats  al
Centre ja s’ha arribat al 64% amb  sense comptar voluminosos i deixalleries.
Aquesta dada dona peu a creure que en el contracte 2025-2030 es podrà aconseguir complir amb
l’objectiu europeu del 60% pel 2030.

El  senyor  Javier  Sánchez  del  Campo,  proposa  a  nivell  d’experiment  col·locar  alguns
contenidors accessibles. Actualment no ho son i es beneficiaria a persones amb mobilitat reduïda,
gent gran i infants.

8



CSV (Codi de verificació
Segura) IV7D22CLFYZYR2J7UUAFOAQ7D4 Data i hora 07/07/2022 16:28:31

Normativa Aquest document incorpora signatura electrònica reconeguda d'acord amb la llei 59/2003, 19 de desembre, de signatura
electrònica

Signat per MARIA BEATRIZ DELGADO CASTRO (Regidora Delegada D'Esports)

Signat per ÁNGELES CASTILLO CAMPOS (TÈCNIC/A MITJÀ/NA PARTICIPACIÓ CIUTADANA)

URL de verificació https://seu.mataro.cat/verifirma/code/IV7D22CLFYZYR2J7UUAFOAQ7D4 Pàgina 9/10

 

S’acaba la sessió a les 13.00 hores

Acords i/o compromisos:
1 Proposta de carrers a fer dissabte:

- Carrer Montcada
- Carrer mare de Déu del Corredor
- Plaça Gatassa

- Carrer Marathon, zona entre Rosellon i Estadi

2 Passar llista dels carrer on falten papereres

3 Propera reunió d’aquí un mes aproximadament

El  senyor  Javier  Sánchez  del  Campo expressa  que  la  percepció  actual   ha  canviat  i  així  ho
exposarà a la propera reunió.

El senyor Pedro Barroso diu que cal frenar l’incivisme que afecta a la neteja i caldria imposar
sancions de caràcter social.
Senyor Juan de Maya expressa que fa anys es va parlar de que si es reciclava correctament es
compensaria  a  la  ciutadania.  Afegeix que manca informació  i  que no es motiva  suficient  per
reciclar millor.
El senyor Emilio Fonseca diu que la bonificació seria mínima i que el que cal és sancionar a qui
no ho fa be.
Salvador Herraiz manifesta que cal incentivar l’ús de la targeta, demana un informe dels veïns/es
als quals se’ls ha sancionat. Demana saber quantes targetes hi ha a Mataró.
El senyor Eusebi diu que no troba la solució ideal però que rebaixar el rebut no seria el millor i
per tant la solució econòmica la descartaria.

4. Respostes a preguntes plantejades per l’AV de Cerdanyola

S’acorda enviar-les per correu per no allargar excessivament la reunió

5. Donar compte del procés de les propostes presentades al Pressupost Participatiu 

la Presidenta del consell explica que totes dues han estat acceptades. Que en el moment
de ser votades se’ls hi comunicarà per tal que rebin el màxin número de vots i passen a la
fase final per tal de ser executades.

6.  Sobrevinguts

     No n’hi ha

7.  Precs i preguntes

     No n’hi ha

S’acaba la sessió a les 21.20 hores
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Acords i/o compromisos:
1 Enviar power point de presentació del nou espai Mataró Connecta a Cerdanyola als membres del

consell territorial

2 Organitzar una visita a l’ESPAI MATARÓ CONNECTA amb els membres del consell territorial

3 Traspassar a la reunió de la Comissió de residus les preguntes sorgides en el consell territorial
d’aquest àmbit

Mataró, 28 de juny de 2022.

Presidenta                                                                        Secretària 

Maria Beatriz Delgado Castro                  Àngels Castillo Campos
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